
 

 

Br.0012.3.8.2023         

 
Protokół Nr 54/23 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy  

ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski 
z dnia 19 września 2023 r. 

 
Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3, sala II piętro, w godzinach 

8:00 – 9:15. Obecni byli: Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk, Wiceprzewodniczący Komisji 
Włodzimierz Borowik, Członkowie Komisji: Paweł Bierżyn, Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, Danuta 
Karniewicz, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski.  

W posiedzeniu uczestniczył także Burmistrz Miasta Jarosław Borowski, Zastępca Burmistrza 
Miasta Bożena Zwolińska oraz Skarbnik Miasta Anna Szkoda (lista obecności stanowi załącznik nr 1 
do papierowej wersji protokołu).  

 
Dotyczy punktu nr 1 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła posiedzenie Komisji, powitała wszystkich zebranych, 
poinformowała, iż dwie osoby zgłaszały, że się spóźnią. Prosiła o sprawdzenie obecności za pomocą 
zakładki kworum.  Na ten moment obecnych jest 7 radnych.   
 
Zaproponowała, aby rozpocząć prace od uchwały, gdzie komisja musi podjąć postanowienie 
proceduralne o transmisji komisji. Na początku każdej komisji mamy taką decyzję podjąć. W związku 
z tym zapytała, kto z zebranych jest za tym żeby Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz 
Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi mogła być 
transmitowana. 
 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek w sprawie transmitowania obrad komisji.   
 
Głosowano wniosek w sprawie transmitowania obrad Komisji.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Eugenia Kruk, Romuald 
Margański, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek. 
 
Dotyczy punktu nr 2 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
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3. Przyjęcie Protokołu Nr 53/23 z posiedzenia Komisji w dniu 22 sierpnia 2023 r. 

4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 

5. Promocja Miasta Bielsk Podlaski – informacja na temat działań w tym zakresie oraz 

współpracy z miastami partnerskimi za okres od 1 września 2022 r. do 31 sierpnia 2023 r. 

6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk dodała, że w punkcie 6, jest podpunkt - rozpatrzenie wniosku o 

nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach prywatnych (dotyczy proponowanej 

nazwy - ul. Ładna).  

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji uznała, że Komisja przyjęła 
zaproponowany porządek obrad. 

 
Dotyczy punktu nr 3 

Przyjęcie Protokołu Nr 53/23 z posiedzenia Komisji w dniu 22 sierpnia 2023 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod glosowanie projekt 
protokołu.  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 53/23 z posiedzenia Komisji w dniu 22 sierpnia 2023 r..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Eugenia Kruk, Romuald 
Margański, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja przyjęła protokół.  
 
Dotyczy punktu nr 4 
 
Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla miasta Bielsk Podlaski za lata 2021-2022. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zwracając się do Burmistrza Miasta zapytał, czy to nie jest tak 
samo jak z tą strategią rozwoju naszego miasta? Tam jest do 2022, a jak wiemy mleczarnia już dawała 
o sobie znaki wcześniej, czy jest to w ogóle zawarte? Tam są też wyniki hałasu, jakieś wywiązania z 
naszych realizacji, jeszcze dogłębnie się nie przyjrzał, ale wątku tego zakładu tam chyba nie ma.  
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Burmistrz Miasta Jarosław Borowski stwierdził, że jak Państwu radnym pewnie dobrze wiadomo w 
latach 2021-2022 praktycznie mleczarnia nie prowadziła żadnej działalności, zakład był postawiony w 
stan upadłości, był tam Syndyk, który próbował ten zakład sprzedać, zakład został sprzedany w 
ubiegłym roku, a produkcje zaczął w tym roku, w 2023. Siłą rzeczy nie można było odnieść się do lat 
2021-2022. Raport jest zbiorem danych statystycznych pozyskanych od różnych interesariuszy, 
również Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska jest jednym z tych interesariuszy, wiec oni 
swoje dane też przedstawili do tego raportu. Podkreślił jeszcze raz, za rok 2021, 2022 wtedy jeszcze 
Bielmlek w upadłości nie prowadził działalności, Laktopol próbował kupić zakład, ale się nie dogadali 
co do ceny i tak naprawdę produkcja ruszyła dopiero w 2023 r.  

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk stwierdził, że tam nie było działalności, ale też są szacowane 
zagrożenia, wiemy jaką produkcję prowadził ten zakład przed Laktopolem jeszcze  nie na takich 
parametrach jakie prowadzi teraz i to już się zdarzało, to moglibyśmy to ująć. Można byłoby 
wspomnieć, że mamy takiego „czarnego konia” na terenie naszego miasta, który w razie ruszenia z 
produkcją na taką skale na jaką ruszył i to teraz mamy co mamy. Tutaj ten watek jakby się całkowicie 
rozmywa.  

Członek Komisji Danuta Karniewicz powiedziała, że oczyszczalnia cały czas działała, niezależnie od 
tego czy był Laktopol, czy nie był, to oczyszczalnia cały czas siedziała i śmierdzi nadal.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji uznała, że komisja zapoznała się z 
raportem i ewentualne wątpliwości jeszcze będą wyjaśniane.  

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r. 

Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji  Paweł Bierżyn powiedział, że tam jest zmniejszenie wydatków na żłobek, jest 
przeznaczona kwota 325.000 zł, a zmniejszenie 125.000. Jakby Pan Burmistrz mógł wytłumaczyć 
czemu zmniejszenie? Tam chyba jest ulica Cegielniana, zwiększenie. Zapytał, czy ma rozumieć, że 
będzie się budowała ta cześć, która jeszcze nie została wybudowana?    
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz powiedziała, że z przedłożonego dokumentu wynika, że mamy 
bardzo drogą niepubliczną szkołę podstawową. Zwróciła się z prośbą o przedłożenie informacji nt. ilości 
uczących się tam dzieci.   
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że jeśli chodzi o żłobek to została urealniona cena do 
takiej wartości na jaką została podpisana umowa z wykonawcą, zakładaliśmy że projekt będzie 
kosztował nieco więcej, natomiast w ramach postępowania wyłoniona została firma, która ten 
projekt zrobi taniej, dlatego też tę pozycję zdejmujemy. Jeśli chodzi o ul. Cegielnianą i te pozostałe 
ulice, którą Państwo macie wymienione, Prusa, Wierzbową, to są wnioski Państwa radnych i 
mieszkańców. Ul. Cegielniana była wykonywana w ramach uporządkowania gospodarki wodno-
ściekowej na odcinku od ul. Widowskiej w kierunku południowym i nie została zrobiona do końca, 
ponieważ ostatnia cześć ulicy, do ul. Żytniej miała zbyt mało mieszkańców i nie można było włączyć 
tego do projektu w ramach uporządkowania gospodarki wodno-ściekowej, natomiast trzeba te ulicę 
dokończyć żeby była już cała. To już nie jest z projektu, tylko chcemy zrobić dokumentację i w 
następnych latach ubiegać się o dofinansowania, czy to w programach rządowych, czy z Polskiego 
Ładu, czy z jakichkolwiek innych, które będą. To jest też i taka obietnica, którą składaliśmy tym 
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mieszkańcom, że będziemy chcieli zrobić dokumentację na dokończenie ul. Cegielnianej, aż do 
samego skrzyżowania z ul. Żytnią.  
Jeśli chodzi o szkołę, to nie potrafi powiedzieć na ten moment ilu jest uczniów, natomiast my 
przekazujemy subwencję, którą dostajemy od ministerstwa, także na każdego ucznia przypada 
określona kwota i tych pieniędzy nie możemy zatrzymać tak dla siebie, jeżeli jest 5 uczniów, to jest 
subwencja na 5 uczniów, jeżeli jest 30, to na 30 . Teraz jest tam pełnych 8 klas, w zeszłym roku 
zakończyli pierwszy rok ósmoklasiści i wtedy było chyba 7 dzieci, nie są to liczne klasy,  ale jak Pani 
radna chce to podamy, bo to jest w Systemie Informacji Oświatowej. System Informacji Oświatowej 
jest datowany na dzień 30 września, bo jeszcze we wrześniu zdarzają się sytuacje, że rodzice 
przenoszą dzieci z klasy do klasy, ale również i ze szkoły do szkoły. Na październik mamy zaplanowaną 
informacje na temat sytuacji w jednostkach oświatowych i tam również to będzie wspomniane, ale 
jeżeli Pani radna chce na sesję, to będzie przygotowana taka odpowiedź.  
 
Wobec braku chętnych do  dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Danuta Karniewicz, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu  
i spłat zobowiązań na lata 2023-2036. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2023-2036.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Danuta Karniewicz, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia kierunków polityki społeczno - gospodarczej miasta na 
2024 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk powiedziała, że zwróciła uwagę na jeden aspekt, który do tej 
pory był mniej rozpropagowany, jest to wzrost znaczenia turystyki i rekreacji jako gałęzi gospodarki 
miasta. Jest wyraźnie teraz wpisane w kierunki polityki, pozostałe są podobne do poprzednich lat. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia kierunków polityki społeczno - gospodarczej miasta na 2024 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Włodzimierz Borowik, Eugenia Kruk, Romuald Margański 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Paweł Bierżyn, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w trybie zamiany, nieruchomości 
stanowiących pas drogowy drogi wewnętrznej ul. Czesława Miłosza. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w trybie zamiany, nieruchomości 
stanowiących pas drogowy drogi wewnętrznej ul. Czesława Miłosza.  



6 

 

 
Protokół Nr 54/23 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 19 
września 2023 r. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Artur 
Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Danuta Karniewicz 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie regulaminu 
wynagradzania nauczycieli przedszkoli i szkół prowadzonych przez Miasto Bielsk Podlaski. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie regulaminu 
wynagradzania nauczycieli przedszkoli i szkół prowadzonych przez Miasto Bielsk Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Eugenia Kruk, Romuald 
Margański, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso.  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Eugenia Kruk, Romuald 
Margański, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Bielsk Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Artur Maciej Żukowski 
PRZECIW (1) 
Romuald Margański 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Danuta Karniewicz 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika.  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Eugenia Kruk, Romuald 
Margański, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Eugenia Kruk, Romuald 
Margański, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Dotyczy punktu nr 5  
 
Promocja Miasta Bielsk Podlaski – informacja na temat działań w tym zakresie oraz współpracy z 
miastami partnerskimi za okres od 1 września 2022 r. do 31 sierpnia 2023 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk stwierdził, że nie przejrzał wszystkiego, tylko na początku takie 
smaczki – współpraca z miastami partnerskimi, chyba wiemy, że tego nie było, to tak na początek.  
Tu mamy zakres od 1 września do 31 sierpnia i jest pierwszy punkt działanie promocyjne i zaczynamy  
od tego Mikołaja co jest w grudniu, trochę czasu nam umknęło – czy nic przez te poł roku nie robimy? 
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Powiedział, że na tym pozwoli sobie zakończyć, ale mocniej przygotuje się na sesję i parę smaczków 
wyciągnie.   
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że nie jest to pisane w sposób chronologiczny i to, że 
przed wrześniem były inne rzeczy to Pan rany doczyta na następnych stronach tego sprawozdania. 
Dodał, że prawdą jest, że współpraca z miastami partnerski ze względu na sytuację geopolityczną, czy 
też polityczną jest utrudniona, ale to Państwo radni przyjęli w programie pracy swojej komisji żeby 
taką informację zawierać, to nie jest tak, że burmistrz sobie wymyślił, że napisze o współpracy z 
miastami partnerskimi. W styczniu przyjmując porządek swojej pracy daliście taki temat i na ten 
temat odpowiadamy, a to, że jest potraktowany zdawkowo, to jest, bo tej współpracy faktycznie nie 
ma. Gdyby była informacja o przygotowanie  na temat promocji to było tylko o promocji, natomiast 
skoro prosiliście państwo na temat promocji i współpracy z miastami partnerskimi, to tak ten 
dokument się nazywa.  
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk stwierdził, że radni coraz częściej słyszą, że wszystko to radni, 
trochę to dziwi. Tak samo jak Pan Burmistrz mówił, że przez radnych nie będzie stadionu, a na 100 
lecie klubu Pan wstaje i mówi, że dołoży wszystkich starań, że wszystko będzie dobrze. Tak trochę 
dziwienie  to zaczyna wyglądać. Co do reszty tych chronologicznych rzeczy, to tam nie ma tego dużo, 
tam są trzy punkty, ciężko to nazwać chronologią, tam jest tylko wymienienie, promocja miasta jest 
zawarta w trzech punktach, to na prawdę promujemy się na skalę globalną.    
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk przypomniała, że w tej promocji pierwszy punkt, to było 
spotkanie z Mikołajem z Laponii, później było opisane spotkanie noworoczne, później przyznawanie 
wyróżnień nagród, osiągnięcie wyników sportowych trenerów i dzieci oraz  osób działających  
w środowisku sportowym, później przyznanie nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 
artystycznej, upowszechnianie i ochrona kultury i działania w zakresie turystyki, takie wyczytała 
punkty jeżeli chodzi o promocję. 4 listopada 2022 r.  przestąpienie do Podlaskiej Regionalnej 
Organizacji Turystycznej, trochę tych wiadomości mieliśmy, zobaczymy jak ta promocja będzie 
wyglądała i czy to jest wystarczająco. Z zakresu turystyki, to ostatnio Bielsk odwiedzają turyści z Polski 
zachodniej i ta promocja w tym kierunku powinna mieć miejsce. Powiedziała, że osobiście była z 
grupą w Urzędzie Miasta i cześć osób osobiście udała się do obsługi rady, do tych osób, które zajmują 
się turystyką, udała się po materiały promocyjne, bardzo są one pożądane. Była to grupa z 
województwa Łódzkiego, poprzednio była grupa z Gniezna, z Chełmna. Ludzie są zainteresowani 
Podlasiem i musimy coś w tym kierunku rozwijać. Taka gonitwa czasowa i kapitałowa jaka się dzieje  
w dużych aglomeracjach miejskich promuje nasze tereny, także nawet te wykupy działek, które są  
w rejonie naszego powiatu i nie tylko świadczy o tym, że zainteresowanie rośnie i pod tym względem 
i nie tylko musimy region promować. Powinno być więcej takich informacji promocyjnych żeby były 
upubliczniane. Zdecydowana grupa to ludzie w wieku emerytalnym i te informacje elektroniczne nie 
zawsze im są potrzebne.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji uznała, że komisja zapoznała się  
z przedłożonym materiałem.  
 
Dotyczy punktu numer 6 
 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że w tym punkcie obrad Komisja ma do 
rozpatrzenia wniosek o nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach 
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prywatnych (dotyczy proponowanej nazwy - ul. Ładna). Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w 
tym temacie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie ww. wniosek.  
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach prywatnych 
(dotyczy proponowanej nazwy - ul. Ładna).  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Eugenia Kruk, Romuald 
Margański, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedkładany wniosek.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawach różnych? 
 
Członek komisji Krzysztof Grygoruk powiedział, że zgłaszał już jakieś odchylenia od normy na tym 
projekcie Sportowy Bielsk, Pan Burmistrz mówił, że będzie się kontaktować firmą. Chodzi o to żeby 
przekazać ten obiekt, bo było mówione, że on będzie przekazany dla MOSiR w ramach pilnowania, to 
jest w okresie gwarancyjnym, ale nikt urzędu pewnie nie będzie chodził i tego sprawdzał. Jeżeli mamy 
taka jednostkę wyznaczoną do pilnowania stanu technicznego, to ten obiekt można byłoby przekazać 
od razu. Na MOSiR są inwestycje i na pewno tam będzie potrzebny jakiś sprzęt do obsługi boiska, 
mamy pięknie wypisane co będziemy robić w 2024 r., wyrzyskie zobowiązania i obietnice będą 
spełnione, mamy rok wyborczy, to może warto zawrzeć zapis, żeby wyposażyć obiekt w niezbędne 
narzędzia, typu traktorek itd., te wszystkie rzeczy do czesania trawy. Kolejny temat – otrzymał 
rachunek ze spółdzielni i na dole jest taka informacja, że spółdzielnia mieszkaniowa informuje, iż 
Przedsiębiorstwo Komunalne zmienia taryfę za zbiorowe zaopatrzenia w wodę i odprowadzenie 
ścieków na terenie miasta Bielsk Podlaski, od 15 lipca wchodzi nowa stawka. Wcześniej to blokowały 
chyba Wody Polskie, a teraz coś się zmieniło, że możemy coś zmieniać w tej stawce?  
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz zapytała, czy do końca swojej kadencji Pan Burmistrz pochyli się 
nad kanalizacją na ul. Wojska Polskiego. Mówiony, że śmierdzi, a przecież wiadomym jest, że z 
oczyszczalni korzystają bloki, korzysta Bar Anna, korzysta Lewar i to będzie śmierdziało i coś z tym 
fantem trzeba zrobić. My czekamy, że zrobi ochrona środowiska, my cacy, ręce umywamy i to 
wszystko, a wydaje się,  że dobrze byłoby pochylić się nad tą kanalizacją i coś w tej kwestii zrobić.  
 
O godzinie 8:36 do grona obradujących dołączyła radna Iwona Kołos.  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że jeśli chodzi o Sportowy  Bielsk, to została zgłoszona 
już do wykonawcy kwestia dokonania napraw. To tak nie jest, że nikt z urzędu nie chodzi, być może 
za rzadko, niemniej jednak  do czasu kiedy nie zostało to jeszcze przekazane do MOSiR, to mają 
obowiązek kontroli. Zaznaczył, że będzie spotkanie z  Panem Dyrektorem i czy wcześniej, czy później 
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przekażemy. Do tej pory była praktyka, że po okresie gwarancyjnym obiekty były przekazywane, 
jednak do rozważenia, jeżeli Pan Dyrektor wyrazi zgodę na wcześniejsze przejęcie, to przekażemy 
wcześniej. Jeśli chodzi o inwestycje na MOSiR i o 2024 r., to sytuacja wygląda w ten sposób, do 30 
września Państwo radni możecie składać wnioski do budżetu, natomiast jednostki, a więc Miejski 
Ośrodek Sportu i Rekreacji, do 10 października ma przygotować do nas, co w przyszłym roku chciałby 
u siebie na terenie robić. Jest dwutorowa możliwość, jako radni można zgłaszać, ale również każda 
jednostka, czy to szkoła, czy to dom kultury, czy to ośrodek sportu do 10 października przedkłada 
plany na rok 2024.  
Jeśli chodzi o taryfy za wodę, to jest tak, że Wody Polskie zatwierdziły taryfy za wodę, ze wzrostem 
3% kosztów i to jest właśnie efekt tego zatwierdzenia taryf, z którym, spółka się nie zgadza, bo koszty 
są wyższe niż te 3%. Sami Państwo radni widzą jaka jest inflacja w stosunku do poprzedniego roku. 
Przedsiębiorstwo Komunalne jest w sporze z Wodami Polskimi, sprawę prowadzi prokuratura, nie 
dotyczy to tylko spółdzielni, ale dotyczy wszystkich mieszkańców Bielska korzystających z usług 
wodociągów i kanalizacji. Jeśli chodzi o kanalizację na ul. Wojska Polskiego, to ta kanalizacja była 
wpisana do naszego Wieloletniego Programu Rozbudowy Infrastruktury Wodno-Kanalizacyjnej, w 
tym roku zostało to zmienione na wniosek Przedsiębiorstwa Komunalnego, w związku z 
niezatwierdzeniem taryf i brakiem środków na inwestycje zostało to wyrzucone. Niemniej jednak 
przypomniał, bo Prezes chyba mówił na sesjach na których był, że były ogłaszane przetargi niestety 
żaden wykonawca się nie zgłaszał do zaprojektowania tej kanalizacji. Sytuacja jest tego typu, do 30 
września Pani radna może do nas taki wniosek złożyć i będziemy go rozpatrywali konstruując budżet 
roku 2024.  
 
Członek Komisji Włodzimierz Borowik powiedział, że dotychczas była dobra współpraca Szkolnego 
Związku Sportowego z Miejskim Ośrodkiem Sportu i Rekreacji i w związku z tym, że są prace i 
inwestycje na MOSiR wszystkie imprezy, które są zaplanowane na rok 2023/2024 tak jakby zostają 
zamknięte, to  nie ma możliwości organizacji zawodów na MOSiR. Zapytał, czy w związku z tym, że nie 
ma możliwości organizacji na stadionie, czy wobec tego biegi sztafetowe, czy przełajowe można 
zorganizować w parku? Wiemy doskonale, że wcześniej były tak organizowane, jak nie było na 
stadionie, to były te imprezy w parku. Wiemy doskonale, że jest zakaz korzystania z Góry Zamkowej i 
czy w ogóle, czy wobec tego jeśli szkoły pojawią się koło „łysej górki” i w parku, po alejkach 
parkowych będzie to przeprowadzone, to czy jest taka możliwość? Powiedział, że tu niestety będzie 
problem, bo wiadomo, że są mieszkańcy i wszyscy spacerują, ale innego wyjścia nie ma.  Zapytał, czy 
wobec tego Burmistrz mógłby się zgodzić na taka organizację, to są imprezy, które będą 
organizowane już na początku października jako sztafetowe biegi, a później na koniec października są 
indywidualne biegi przełajowe i jest taka prośba. 
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz  powiedziała, że napisze wniosek, ale my mówimy, że miasto nic 
nie może, a może odłączyć się od Laktopolu. O to chodzi żebyśmy nie współuczestniczyli w tym 
smrodzie. Mówimy, że śmierdzi, a też dokładamy to tego. Taka jest prawda, jeżeli mówimy, że 
śmierdzi to odłączmy się od tego i wtedy rozliczajmy Laktopol i nie dokładamy tego smrodu.  
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk odnosząc się do słów Pana Włodzimierza, powiedział, że miasto 
chyba musi współpracować, tym bardziej że coś tam się zamknęło. Zaznaczył, że bardziej 
zastanowiłby się nad stanem alejek w parku, czy to jest bezpieczne żeby tam młodzież puszczać. 
Może byśmy jakąś polisę wykupili specjalnie na to wydarzenie, żeby tam się komuś bieda nie stała. 
Może warto iść w kierunku żeby to wyremontować i biegać, bo tam ciężko chodzić, a biegać to już 
inna kwestia.  
 
 Członek Komisji Włodzimierz Borowik powiedział, że oczywiście organizacja zawodów to nie tylko 
korzystanie z parku i ze ścieżek, ścieżki są właściwie nienaturalną drogą biegową, bo po twardych 
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nawierzchniach się nie biega, biega się po miękkich i po trawie. Oprócz tego, że uczestniczą w tym 
szkoły, to jest też organizacja, gdzie przyjeżdżają autokary, których niestety na ulicy Zamkowej nie 
możemy postawić i tu jest problem. Szkolny związek wie na czym to polega i skorzystamy z dworca, 
gdzie są parkingi i tam będzie możliwość zaparkowania wszystkich autokarów. Oczywiście zwracamy 
się do policji o to, aby w tym czasie było bezpieczeństwo na ulicy Zamkowej.  
 
O godzinie 8:40 do grona obradujących dołączył Członek komisji Piotr Ostaszewski.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk z uwagi na zmienne liczby obecnych członków komisji zwróciła 
się z prośbą o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki kworum. Obecnych jest 9 radnych.  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski stwierdził, że kompletnie nie wie w czym jest problem, bo nie 
przypomina sobie żeby burmistrz miasta nie wyraził zgody na korzystanie z parku dla organizacji 
pozarządowych. Podlaski Szkolny Związek Sportowy podobnie jak każda inna organizacja, chociażby z 
tego roku Bielskie Babeczki kilkukrotnie zwracały się z prośbą o udostępnienie parku i taką zgodę 
zawsze dostają. Opisują w jakim terminie, co się będzie działo, koto za to wszystko odpowiada i my 
na to wszystko przystajemy.  Jeśli chodzi o remont alejek to zwrócił uwagę, że już informował 
Państwa radnych, że do drugiej edycji  Polskiego Ładu było składane na zabytki na rewitalizacje Góry 
Zamkowej, łącznie z przebudową alejek w parku. W pierwszej edycji nie dostaliśmy pieniędzy na to, 
natomiast złożyliśmy wniosek jeszcze raz, bo podobnie jak z tężnią i fontanną - w pierwszej edycji nie 
dostaliśmy, a teraz mamy informację, że wniosek został pozytywnie zaakceptowany i takie 
dofinansowanie będzie. Trzeba temat drążyć i tyle, natomiast  tak jak Pan radny zauważył, autobusy 
będą musiały parkować przy dworcu i trzeba będzie stamtąd dojść. Trasy do biegów przełajowych 
trzeba wytyczyć, wiec musi to być rozrysowane. Tak jak zostało powiedziane każda organizacja, czy to   
np. Bielska Inicjatywa Społeczna, która organizuje piknik militarny też korzysta z tego parku. Jeden 
korzysta z części zielonej, ktoś inny z alejek, ktoś inny z tak zwanego kwadratu, także trzeba po prostu 
poinformować, że jest chęć skorzystania w takim i w takim  terminie, co tam się będzie działo i zgoda 
będzie, chyba, że ktoś inny w tym terminie już zarezerwuje.  
 
Członek Komisji Iwona Kołos  z góry przeprosiła za spóźnienie, ale tak wyszło –szkoła. Ma pytanie o 
inwestycje, tam jest 44.000 na tak wiele działań, to jest tylko taka zajawka? Jeżeli tam są 4.000. 
5.000, 2.000 to na pewno to nie starczy na dokumentację, to jest tylko na rozpoczęcie pierwszych 
kroków tej dokumentacji. Poprosiła o wyjaśnienie.   
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski powiedział, że mamy koniec września, sesja za tydzień, żeby 
ogłosić przetargi na wykonanie inwestycji – przyjęliśmy, że to będą inwestycje w cyklu dwuletnim,  
a więc na ten rok nie trzeba aż tak dużo pieniędzy. Zajawka, żeby zacząć sprawy, żeby można było 
pobrać mapy do projektowania, wyrysy wszystkich działek, żeby później nie było niespodzianek przy 
projektowaniu. Chcielibyśmy, żeby te wszystkie projekty które tutaj są, żeby przynajmniej do połowy 
przyszłego roku zostały zrealizowane i później brać się za ich realizację, także nie ma możliwości 
fizycznej, że Państwo radni przyjmujecie zmiany do budżetu 25 września, wiec najszybciej będzie 
możliwe, że będą wykonawcy w listopadzie, nikt od listopada do grudnia nie zrobi całej inwestycji, 
wiec jeszcze dokumentację może w przypadku ul. Chmielnej dałoby się  zrobić, bo tam jest króciutki 
odcinek, ale już samej inwestycji się przeprowadzić nie da. One wszystkie zostały zaplanowane w 
cyklu dwuletnim.  
 
Członek Komisji Piotr Ostaszewski poruszył temat budowy ulic: Leśnej, Bagnistej, Różanej oraz trzech 
zaułków. Zapytał, czy jest już przedstawiony przez wykonawcę harmonogram budowy? Zaznaczył, że 
dalej są tam dziury, ani wykonawca tego nie załatał, ani nie rozpoczęła się budowa drogi, wobec 
dlatego zwrócił się z prośbą o wyrównanie ww. dróg gruntowych.  
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Członek Komisji Iwona Kołos  z uwagi na fakt, że Pan Dyrektor Miejskiej Pływni Wodnik wrócił do 
swoich obowiązków zapytała, jakie działania chce podjąć w najbliższym czasie? Poprzednio, kiedy 
pytała o sytuację basenu Pan Dyrektor sam zwrócił uwagę na to, że sytuacja jest trudna i wymaga 
dużych inwestycji i widzi potrzebę pewnych zmian. Wobec powyższego zwróciła się z prośbą, aby Pan 
Dyrektor wypowiedział się jakie planuje działania, jakich oczekuje inwestycji, jakiego wsparcia oraz 
jakie ma plany i potrzeby finansowe na przyszły rok? 
Zwróciła się również z prośbą o zaproszenie Dyrektora Miejskiej Pływalni Wodnik na sesję Rady Miasta.  
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk powiedział, że co roku się pojawia jak jakiś zły duch w temacie 
sytuacji związanej z saunami na basenie. Zwracając się do Pana Burmistrza powiedział, aby w końcu 
zrobić coś, bo je włączają, wyłączają, ludzie stoją w kolejkach. W Hajnówce cały rok to normlanie hula, 
są wszystkie trzy włączone i nikt nie liczy spektakularnych kosztów, gdzie jedna wejściówka na saunę 
pokrywa koszty rozgrzania. Druga sprawa, to jeżeli ktoś motywuje to włączenie sauny, że jest brak 
biletów bezpośrednio na saunę, a specjalnie wprowadza bilety, które umożliwiają wejście na basen i 
korzystanie z sauny, to to jest nie do wytłumaczenia. Ludzie kupują basen i mogą korzystać z sauny, 
motywowanie, że wyłączam saunę z powodu braku zainteresowania saunami to jak strzał w kolano. 
Na innych pływalniach to wszystko działa cały czas, u nas są jakieś super oszczędności, a minie pół roku, 
przyjdzie Pan Dyrektor i będziemy dopłacać.  

Członek Komisji Włodzimierz Borowik nawiązując do basenu, do wypowiedzi radnych, że zakup 
wejścia powoduje to, że korzystamy z wszystkich obiektów…  Jak widać w Hajnówce ten bilet 
zakupiony jest i korzystamy ze wszystkiego, nawet jak jeździmy na zawody, czy korzystając 
indywidualnie prywatnie. Zmierza do tego, że chce pochwalić wszystkich dyrektorów bielskich szkół, 
nauczycieli, szczególnie nauczycieli wychowania fizycznego. Za ubiegły rok szkolny 2022/2023 było 
prowadzone współzawodnictwo sportowe szkół w województwie podlaskim i w kategorii szkół 
podstawowych klas młodszych, czyli do klas VI, na 178 szkół, jedna z bielskich szkół, Szkoła 
Podstawowa Nr 3  zajęła w punktacji 5 miejsce w województwie. Nagradzane pucharami są 3 
kategorie i we wszystkich Szkoła Podstawowa Nr 3 została nagrodzona. Jest też prowadzona 
klasyfikacja powiatów, powiat bielski jest wyżej niż w połówce. Przedstawił na jakie miejsca zajęły 
poszczególne grupy.  

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk docenił prace nauczycieli wychowania fizycznego, w tych 
osiągnięciach wspomniał o dużej roli trenerów w MOSiR.  

Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk wspomniała, że cały czas niepokoi ją temat osiedla 
Mickiewicza 114-120, osiedle wygląda tragicznie. Uważa, że tam przynajmniej wizualnie powinno się 
coś zadziać, ta sytuacja jest nie do zaakceptowania, ani parkingu, ani placu zabaw… cos należy z tym 
zrobić.  

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że to są bloki Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, ale są 
tam też prywatni właściciele, tam są sprzedane mieszkania. Jeżeli jest wspólnota to musi podjąć 
uchwałę żeby przeprowadzić inwestycję, jeżeli jest  30% właścicieli prywatnych, to oni muszą wnieść 
30% kosztu inwestycji. Mieszkają tam ludzie starsi i nie wie, czy ich stać na o żeby pokryć koszty 
zrobienia parkingu, czy placu zabaw. To nie jest tak, że 100% ma zrobić Urząd Miasta. Nie może 
zrobić Urząd Miasta, bo nie jest właścicielem 100% mieszkań na tym terenie. Jeżeli ci mieszkańcy w 
odpowiednim procencie zgodzą się partycypować w kosztach, to wtedy takie coś można robić. 
Wystarczy, że znajdzie się jeden, który powie „nie” i mamy kłopot, bo ściągnąć od niego pieniądze 
będzie trudno. Co można robić, to będziemy robić.  
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Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk powiedziała, że ponowi to pytanie na sesji, ponieważ 
chciałaby, aby to publicznie wybrzmiało. Mieszkańcy cały czas obwiniają miasto i dlatego  ten temat 
porusza.  

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk uważa, że ci mieszkańcy może mają tyle kasy, że dołożą. Zapytał, 
czy z Urzędu Miasta nie może wyjść taka propozycja?  

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski stwierdził, że na pewno trzeba rozmywać, natomiast w 
przypadku wspólnot decyduje cała wspólnota, wiec potrzebna jest uchwała wspólnoty, a na takie 
spotkania mało kto przychodzi i później ludzie mają pretensje, że został podniesiony np. fundusz 
remontowy. Temat pewnie wróci na sesje żeby to wybrzmiało.   

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji podziękowała zebranym za 
udział w posiedzeniu i zamknęła obrady komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
M. Germaniuk 
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